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Til rette vedkommande. 
 
Ber om at e-posten vert vidaresendt. 
 
Lindås bygdelag har i styremøte 21.8.19 behandla kommuneplanen. Det kjem frem i planen og i eit 
folkemøte at det skal gjerast ein moglegheitsstudie for Lindås. Bygdelaget stiller spørsmål om vi kan 
få ein observatør rolle i prosessen. Sjå vedlegg for styret sitt innspel i saken.. 
 
 
På vegne av Lindås Bygdelag 
Gurid H. Espe 
Leiar 


